

Tokyo Streets

Pour ceux qui ont envie d'une grande balade sans se déplacer, «Tokyo Streets» est un DVD entièrement dédié aux diverses tendances urbaines de la capitale japonaise. Mode extravagante, «cosplay», designers émergents, musiciens, peintres, saltimbanques, danseurs de rue et foule bigarrée avec en toile de fond les lumières d'un Tokyo moderne éveillé 24 heures sur 24: un véritable «Style Wars» japonais! La bande son du DVD «Tokyo Streets» est le fruit d'une collaboration, à la fois, avec un label japonais de break-beat réputé (label Libyus) ainsi qu'avec des groupes de qualité rencontrés dans la rue jouant de la j-pop ou du rock à la sauce japonaise. Un documentaire digne des plus grands, déjanté et drôle à la fois.

For those of you who would like to go for a long walk without going anywhere, "Tokyo Streets" is a DVD entirely devoted to the various urban trends of the Japanese capital. Extravagant fashion, "cosplay," emergent designers, musicians, painters, entertainers, street dancers and colorfully dressed crowds with the lights of a modern Tokyo wide awake 24 hours a day as a backdrop: a true Japanese "Style Wars!" The soundtrack of the DVD "Tokyo Streets" is also the result of the cooperation between, a renowned Japanese break-beat label (Libyus) and quality bands playing j-pop or Japanese style rock played in the streets. A documentary worthy of the greatest; off-beat and fun at the same time.



DISPONIBLE SUR NOTRE SHOP ONLINE
AVAILABLE FROM OUR ONLINE SHOP AT
WWW.IDPURE.CH

